
   
 
  

Referat Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 23.04.24, kl. 18.30 – 21.00. 

Afbud: Søren Klinkby, Bettina Schnûgger og Annabell Pedersen(elevråd) 

 

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af referat (JG) 
- Referat godkendt 

 
2. Nyt fra Elevråd 

- I elevrådet arbejdes der med Fællesskabsdagen den 23-4-24 
- Aktivitetsrummet i den Gamle Gymnastiksal indvies snart. 

 
3. Nyt fra Børnehuset Nobi 
- Der er drøftet budgetønsker ved bestyrelsesmødet, disse ønsker har været drøftet med 

BFU på budgetmøde: 
a. Andel i minibus 
b. Overdækning af soveområde 
c. Mellemform i børnehaven 
- Der har været drøftet legepladsdag i Nobi Gram. 

 
4. Cityinfo (JG – SH) 
- Der er undersøgt priser, hvor der er prisforskel i visninger på hhv 10 eller 20 sekunder. 

Drøftelse af hvilket tidsperspektiv, der giver mening, hvis der tages beslutning om at 
tilkøbe Cityinfo.  

- Nobi spørges om de vil være en del af Cityinfo sammen med skolen, forslag fra SB.  
- Det besluttes at Gram Skole tilkøber visninger hos Cityinfo. 
- Vi vil gerne på tavlerne hurtigst muligt fra skolens side, JG skriver til formanden for 

bestyrelsen i Nobi, for at høre om de vil være med. 
 

5. Fællesrådsmøde (MS) 
På dette møde deltager udvalget, 1-2 forældrevalgte fra bestyrelsen, ledere og forvaltningen. Indtil 
en måned før mødets afholdelse kan bestyrelserne via lederen indgive ønsker til dagsordenen. 
Fællesrådsmøde den 22. maj kl. 19-21. Deadline for indsendelse: 22. april 

a. Dagsordensønsker 
- Transportudfordringer – kollektiv trafik i forhold til skole. 
- Status på Distriksrådene. 



   
 
  
        Deltagere: 

- Dan Falkenberg og Johannes Gjesing fra SB 
- Skoleledelsen  

 
6. Forældretilfredshedsundersøgelse (SA + MS) 
- Oplæg vedrørende undersøgelsen ved SA og drøftelse af resultaterne. Sammenhæng 

til andre undersøgelser og drøftelse af praksis-ændringer. 
 

7. Legepladsplaner (NJ + MS) 
- Der er kigget på spændende udkast af projekter til legeplads, fra forskellige firmaer. Et 

tema der arbejdes videre med i den nye bestyrelse. 
 

8. Økonomi (MS) 
a. Intet bilag denne gang grundet overgang til nyt økonomisystem 

- Information om netværk og udbedring af dette. Netværk og AP´ere, der ikke fungerer 
eller skal opdateres. Der er meddelt priser for forskellige løsningsmodeller på alle 
kommunale skoler. Udgiften fordeles mellem skoler og forvaltning. (30-70) 
JG spurgte til prisniveauet, som han fandt meget højt. 
 

9. Evt. 
- Obs på skolepatrulje, de skal passe deres vagter. 
- Orientering ved JG om mødet med politikerne vedrørende budgetønsker, hvor der fra 

SB``s side er et ønske om at få tilført ressourcepædagoger til skolen, hvor en person 
tilknyttes skole og Nobi.  

  

Referent: 
Nina Juhl 


